
 

    
 

Schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders zoals bedoeld in artikel 41, eerste lid, 

van het Reglement van Orde voor de vergadering van de Raad der Gemeente Leeuwarden 

 
 
30 Mei 2012: werkgelegenheid Vliegbasis 
 
 
Geacht College, 
 

Met de nodige regelmaat vergen verschillende partijen in de gemeenteraad van Leeuwarden het 
College op haar inspanningen om de vliegbasis en de werkgelegenheid daarmee annex te 
behouden.  

De afgelopen dagen verschenen in de pers en op internet berichten dat in ieder geval PvdA, CDA 
en VVD in Den Haag voornemens zijn te bezuinigen op defensie - dan wel eerder vastgestelde 
bezuinigingen nader in te vullen. Deze bezuinigingen kunnen gevolgen hebben voor de positie van 
vliegbasis Leeuwarden. De gemeenteraad van Leeuwarden vindt dat onwenselijk en zorgelijk. 

Tegelijk met de signalen van bezuinigingen, wordt de mogelijke sluiting van de vliegbasis 
Leeuwarden door verschillende Haagse politici ontkend. 

 

Wij stellen u derhalve de volgende vragen; 

1. Deelt het College de analyse dat bij verlaging van het aantal Nederlandse jachtvliegtuigen, 
het aantal operationele vliegbases in Nederland zal worden verlaagd? Zo niet, waarom 
niet? 

2. Wat heeft het College tot op heden gedaan om aan de landelijke politiek te laten weten dat 
de vliegbasis voor Leeuwarden behouden moet blijven? 

3. Heeft het College een strategie ontwikkeld om ook voor de langere termijn de 
aanwezigheid van een actieve vliegbasis voor Leeuwarden te zekeren? Zo ja welke? Zo 
niet, waarom niet? 

4. Is het College bereid om een initiatief te ondersteunen teneinde met een zo breed mogelijk 
gedragen basis te trachten een actieve vliegbasis voor Leeuwarden te behouden? Zo ja, 
hoe? Zo niet, waarom niet? 

 
Wij verwachten dat u de vragen op korte termijn kunt beantwoorden.  
 

 

VVD    PvdA   CDA 

 

 

Gert-Jaap van Ulzen   Sjoerd Feitsma Friso Douwstra 

 

 


